
WO.0002.6.2022 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  6/2022 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 18 października 2022 r. w budynku Urzędu Gminy 

 w Dębicy przy ul. Stefana Batorego 13, o godzinie 12:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane  do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta – Jacka Drobota, Zastępcy Wójta – Marka 

Mikruta, Skarbnik Gminy – Marty Panek, Zastępcy Skarbnika / Dyrektora Wydziału 

Finansowego – Anetty Kazały, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, Dyrektorów Wydziałów 

Urzędu Gminy Dębica, Inspektora Ochrony Danych Osobowych – Joanny Kurgan, 

Komendanta Straży Gminnej – Pawła Filipka, Dyrektora CKiB – Marcina Ciszka, Dyrektora 

GOSiR – Krzysztofa Lipczyńskiego, Dyrektora GZEASiP – Zdzisława Siwuli, Dyrektora CUS 

– Piotra Mączki, Zastępcy Dyrektora CUS – Sylwii Koryckiej-Żymuły, Prezesa Zarządu PGO 

Sp. z o.o. – Witolda Stanocha, Prezesa Zarządu GZK Sp. z o.o. i Latoszyn Zdrój sp. z o. o. – 

Bogdana Wójcika, radcy prawnego, przedstawicieli mediów. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt Gminy – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Zastępca Wójta – Marek 

Mikrut, Sekretarz – Adrianna Miazga, Skarbnik Gminy Dębica – Marta Panek, Zastępca 

Skarbnika Gminy/Dyrektor Wydziału Finansowego – Anetta Kazała, Dyrektorzy Wydziałów 

Urzędu Gminy Dębica, pracownicy Urzędu Gminy Dębica, Komendant Straży Gminnej – 

Paweł Filipek,  Zastępca Dyrektora CUS w Dębicy – Sylwia Korycka-Żymiła, p .o. Zastępcy 

Dyrektora GZEASiP – Ewa Mucha, Dyrektor CKiB – Marcin Ciszek, Dyrektor GOSiR – 

Krzysztof Lipczyński, Prezes Zarządu PGO Sp. z o.o. – Witold Stanoch, Prezes Zarządu GZK 

Sp. z o.o. i Latoszyn Zdrój sp. z o. o. – Bogdan Wójcik, przedstawiciele mediów. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………… 

 

1. Uchwała Nr XLVI/508/2022 – w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

2. Uchwała Nr XLVI/509/2022 – w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Dębica. 

3. Uchwała Nr XLVI/510/2022 – w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie 

udziałów. 

4. Uchwała Nr XLVI/511/2022 – w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica 

(dot. zimowego utrzymania dróg gminnych i chodników na 

terenie Gminy Dębica). 

5. Uchwała Nr XLVI/512/2022 – w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 

przez Gminę Dębica „Poprawa infrastruktury drogowej na 

terenie Gminy Dębica”). 
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6. Uchwała Nr XLVI/513/2022 – w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego 

zadania publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Podkarpackiego (dot. utrzymania 

chodników/ścieżek rowerowych przy DW 985). 

7. Uchwała Nr XLVI/514/2022 – w sprawie zamiany nieruchomości Gminy Dębica (dot. m. 

Nagawczyna). 

8. Uchwała Nr XLVI/515/2022 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutów sołectw 

Gminy Dębica oraz uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa Kędzierz. 

9. Uchwała Nr XLVI/516/2022 – w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina. 

10. Uchwała Nr XLVI/517/2022 – w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych Gminy Dębica do prowadzenia postępowania w 

sprawie świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym. 
 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie złożonych na liście obecności podpisów 

w posiedzeniu sesji uczestniczy 17 radnych, na stan 21 radnych, co stanowi wymaganą ilość 

radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał oraz przeprowadzenia obrad, 

a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy: 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Dębica. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. Zimowego utrzymania dróg 

gminnych i chodników na terenie Gminy Dębica). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 przez Gminę Dębica „Poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie Gminy Dębica”). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego 

zadania publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego 

(dot. utrzymania chodników/ścieżek rowerowych przy DW 985). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości Gminy Dębica (dot. 

m. Nagawczyna). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutów 

sołectw Gminy Dębica oraz uchwałę w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kędzierz.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych Gminy Dębica do prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym. 

12. Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14.  Zamknięcie obrad sesji. 
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W dalszej części Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku 

którego został przyjęty stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się. 

 

Ad 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy – 

Marta Panek. 

 

Zmiany budżetu gminy Dębica na rok 2022  

 

DOCHODY: 

1) 2 891 573,86 zł – dodatkowe dochody na rok 2022 przekazane przez Ministerstwo Finansów 

z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych.  

    W latach 2022-2027 gmina jest obowiązana do przeznaczenia zwiększonych dochodów na 

zadania z zakresu poprawy efektywności energetycznej, rozwoju odnawialnych źródeł 

energii oraz ograniczenia kosztów zakupu ciepła lub energii ponoszonych przez odbiorców, 

wydatków w kwocie nie mniejszej niż równowartość 15% kwot otrzymanych w roku 2022 

z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych. Dodatkowe 

dochody przeznacza się na zmniejszenie planowanego deficytu. 

2) 520 200 zł - CUS Gminy Dębica w związku z realizacją zadania wynikającego z ustawy 

o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na 

rynku paliw złożył do Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego zapotrzebowanie na środki 

finansowe w wysokości 520 200,00 zł (w tym koszty obsługi). Złożone zapotrzebowanie 

o przyznanie środków finansowych na dodatek dla gospodarstw domowych oraz dodatek dla 

podmiotów wrażliwych obejmuje wypłatę do końca 2022 r.  

3) Wniosek Wydziału  Inwestycji o zdjęcie z zadania „Poprawa infrastruktury drogowej na 

terenie Gminy Dębica” (Dział 600 rozdział 60016 § 6370) kwoty w wysokości 1 335 400 zł 

oraz pozostawienie pozostałej kwoty tj. 1 144 000 zł wprowadzonej na podstawie Wstępnej 

Promesy Polski Ład. W związku z podjęciem działań mających na celu zawarcie umowy 

z wykonawcą na wykonanie zadania pn.: „Poprawa infrastruktury drogowej na terenie 

Gminy Dębica” w roku 2022 planowane jest wykorzystanie przyznanej Wstępnej Promesy 

w kwocie 1 144 000,00 zł. Pozostała wartość zostanie zabezpieczona w uchwale 

zobowiązaniowej na 2023 rok.  

 

WYDATKI: 

Zwiększenia planowanych wydatków z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych:  

 

TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 

170 000 zł – wniosek Wydziału Inwestycji o przekazanie z nadwyżki budżetowej środków  

w wysokości 170 000,00 zł na zadanie: „Budowa odcinka drogi gminnej D2-A w km 0+015 – 

0+167 oraz drogi gminnej D2-B w km 0+320 – 0+915 w ramach zadania: Budowa dróg 

dojazdowych do terenów inwestycyjnych w Zawadzie” (Dział: 600, Rozdział: 60016, § 6050) 

  W związku z zakończeniem prowadzonych od dnia 08.06.2022 na wniosek 

Wykonawcy tj. EUROVIA POLSKA S.A. rozmów z Zamawiającym tj. Gmina Dębica 

dotyczących waloryzacji kwoty umowy na wykonanie robót budowlanych, Wykonawca 

w wyniku negocjacji prowadzonych przy udziale radców prawnych zarówno Wykonawcy jak 

i Zamawiającego, przystał na kwotę waloryzacji w wysokości 170 000,00 zł.  

Wynegocjowana kwota pokrywa w pełni oczekiwania Wykonawcy, w związku z czym 

EUROVIA POLSKA S.A odstępuje od powództwa sądowego celem uzyskania ustawowej 
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kwoty waloryzacji. W związku z powyższym zachodzi konieczność zabezpieczenia w/w kwoty  

z nadwyżki budżetowej Gminy Dębica.    

OCHRONA ZDROWIA  

115 000,00 zł – podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Latoszyn Zdrój, zgodnie 

z przedmiotową uchwałą kwota ta związana jest z koniecznością modernizacji układu 

technologicznego systemu uzdatniania i podgrzewania wody basenowej, co pozwoli na 

oszczędności  ok.14 tys. zł. 

GOSPODARKA MIESZKANIOWA 

40 000 zł (słownie: czterdzieści tysięcy złotych 00/100) – wykupy i odszkodowania dla osób 

fizycznych za grunty przejęte z mocy prawa na podstawie decyzji zatwierdzającej podział 

nieruchomości pod poszerzenia dróg gminnych, m.in. ul. Piaskowej w Brzeźnicy. W związku 

z dużą ilością składanych wniosków oraz wykonywanych regulacji i wskazania granic dróg 

gminnych oraz wypłaty odszkodowań dla właścicieli za grunty przeznaczone pod poszerzenia 

dróg zachodzi konieczność zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych na realizację 

przedmiotowych zadań.  

 Zabezpieczenie dotyczy:   

  dz. 700, rozdz. 70005 § 4590 – kwota: 20 000 zł; 

  dz. 700, rozdz. 70005 § 6060 – kwota: 20 000 zł. 

 

  GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 

20 000,00 zł(słownie: dwadzieścia tysięcy złotych 00/100) – usługi doradcze i eksperckie oraz 

wykonanie niezbędnych opracowań i dokumentów związanych z  ustanowieniem statusu 

uzdrowiska dla obszaru ochrony uzdrowiskowej w miejscowościach Latoszyn i Podgrodzie, 

ocena dokumentów dotyczących operatu uzdrowiskowego i wsparcie merytoryczne 

w zakresie podejmowanych działań.   

Zabezpieczenie dotyczy dz. 900, rozdz. 90095 § 4300; 

 

OBSŁUGA DŁUGU PUBLICZNEGO 

80 000 zł – zabezpieczenie kwoty celem pokrycia odsetek od zaciągniętych kredytów 

i pożyczek w latach ubiegłych w związku z kilkukrotnym podwyższeniem stawki WIBOR 1M 

według której oprocentowane są zaciągnięte kredyty. W dniu zawarcia umów kredytowych   

stawka oprocentowania wynosiła 1,64 % oraz 1,35%, w bankach obsługujących gminne 

kredyty.  Obecne notowania są na poziomie 7,11% ( w czerwcu były 6,27% przy poprzednim 

zwiększeniu środków na  odsetki).  Stąd zachodzi konieczność zwiększenia wydatków na 

obsługę długu. 

 

KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 

60 000 zł – wniosek Dyrektora  CKIB o przyznanie dotacji podmiotowej na remont 

i wyposażenie kuchni w budynku remizy OSP Kozłów, w tym wymiana pokrycia podłogowego, 

płytek na ścianie, stolarki meblowej oraz zakup wyposażenia AGD. 

AUTOPOPRAWKA 

1) Centrum Kultury i Bibliotek Gminy Dębica zwróciło się z prośbą o przyznanie dotacji 

podmiotowej na pokrycie kosztów organizacji Festiwalu Szarlotki w kwocie 10.000 zł 

(w tym ufundowanie nagród). 

2) Zabezpieczenie środków z nadwyżki budżetowej w łącznej kwocie 10.000 zł na ekwiwalent 

za działania ratownicze, akcje ratownicze, szkolenia i ćwiczenia dla strażaków ratowników 

OSP z terenu Gminy Dębica biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu. Wypłata przez gminę ekwiwalentu wynika z art. 15 ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2490 z późn. 

zm.). 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/508/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Dębica. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dębica 

przedstawiła Skarbnik Gminy Dębica Marta Panek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/509/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica 

– Marek Mikrut. 

 

W ramach podniesienia kapitału wykonana zostanie modernizacja układu technologicznego 

systemu uzdatniania i podgrzewania wody basenowej. Obejmowała ona będzie: 

 

1. Wymianę układu płukania filtrów z ręcznego na automatyczny (woda basenowa). 

2. Wymianę ręcznej głowicy w filtrze jaccuzzi na układ automatyczny. 

3. Montaż przepustnic odcinających na dopływie i odpływie wody z basenu. 

4. Wymiana układu dopływu wody do wymiennika ciepła i montaż dodatkowego wymiennika. 

5. Montaż układu sterowania procesem płukania ze sterownikiem. 

 

Modernizacja układu płukania filtrów pozwoli na optymalizację procesu w zakresie 

częstotliwości płukania, doboru czasu płukania, a także zapewni właściwą ilość powietrza 

procesowego. Ponadto automatyzacja procesu pozwoli na oszczędności w zakresie czasu pracy 

konserwatorów. 

Montaż dodatkowych przepustnic odcinających wraz z modernizacją węzła 

wymienników ciepła pozwoli na prowadzenie prac remontowych na podbaseniu bez 

konieczności opróżniania niecki basenowej. Z kolei dodatkowy wymiennik ciepła znacząco 

poprawi proces podgrzewania wody basenowej, przy jednoczesnej możliwości płynnej 

wymiany lub zastosowania dodatkowych wymienników (np. zasilanych elektrycznie). 

 

Szacowane oszczędności w ramach przeprowadzonej modernizacji:  

automatyzacja procesu: ok.10 tys. miesięcznie 

modernizacja wymienników: 4 tys. miesięcznie 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/510/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. Zimowego utrzymania dróg 

gminnych i chodników na terenie Gminy Dębica). 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. Zimowego utrzymania dróg gminnych 

i chodników na terenie Gminy Dębica) przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek 

Drobot. 
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 Podjęcie uchwały jest konieczne, aby po dokonaniu rozstrzygnięcia postępowania 

przetargowego można było zawrzeć umowę na usługi sprzętem przy zimowym utrzymaniu 

dróg gminnych i chodników na terenie Gminy Dębica na sezon zimowy  2022/2023. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/511/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 przez Gminę Dębica „Poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie Gminy Dębica”). 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 przez Gminę Dębica „Poprawa infrastruktury 

drogowej na terenie Gminy Dębica” przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

  Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z rozstrzygnięciem postępowania 

przetargowego oraz koniecznością zawarcia umowy z wykonawcą na realizację robót, których 

część będzie realizowana w 2023 roku z otrzymanego dofinansowania w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Gmina Dębica przystąpi do realizacji 

tego zadania w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/512/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania 

publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego (dot. 

utrzymania chodników/ścieżek rowerowych przy DW 985). 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania 

publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego (dot. 

utrzymania chodników/ścieżek rowerowych przy DW 985) przedstawił Zastępca Wójta Gminy 

Dębica – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Podkarpackiego w 2023 roku w kwocie 100 000 zł w zakresie bieżącego utrzymania 

chodników/ścieżek rowerowych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów - Dębica. 

Bieżące utrzymanie obejmuje wykonanie usług w zakresie koszenia wraz z opryskiem, 

zamiatania (czyszczenia), zimowego utrzymywania tj. odśnieżanie i piaskowanie chodników.  

Udzielenie powyższej pomocy rzeczowej przez Gminę Dębica dla Województwa 

Podkarpackiego zwiększy możliwość finansowania przez Województwo inwestycji związanej 

z budową, przebudową, modernizacją lub remontem chodników/ścieżek rowerowych wzdłuż 

drogi wojewódzkiej nr 985 na terenie Gminy Dębica. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/513/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radna Ciszek 

Bernadetta w czasie głosowania była nieobecna na Sali narad. Radny Tomasz Domaradzki 

zgłosił, iż z przyczyn technicznych pilot nie odnotował jego głosu – głosował „za”. 

 

Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości Gminy Dębica (dot. 

m. Nagawczyna). 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości Gminy Dębica (dot. 

m. Nagawczyna) przedstawił Pan Mariusz Bobulski – Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej. 

 

Podział działek będących przedmiotem zamiany został dokonany na koszt Gminy Dębica. 

Zamiana nieruchomości pomiędzy Gminą Dębica a osobą fizyczną ma na celu uregulowanie 

sposobu korzystania i poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dębica jak również działek stanowiących własność osoby fizycznej.  

Podział wynika ze zmiany przebiegu drogi gminnej.  

Wartość przedmiotowych działek zostanie określona na podstawie operatu 

szacunkowego sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego.  

  

Biorąc pod uwagę powyższe zamiana przedmiotowych działek jest zasadna. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/514/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radna Ciszek 

Bernadetta w czasie głosowania była nieobecna na Sali narad. 

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutów sołectw 

Gminy Dębica oraz uchwałę w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kędzierz. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutów sołectw Gminy 

Dębica oraz uchwałę w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kędzierz przedstawiła Pani Edyta 

Uszko – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego. 

 

Uchwałą Rady Gminy Dębica nr XLI/543/2014 dokonano nowelizacji Uchwały Rady 

Gminy Dębica nr X/13/03 Rady Gminy Dębica z dnia 24.10.2003r. w sprawie uchwalenia 

Statutów sołectw Gminy Dębica oraz Uchwały Rady Gminy Dębica nr X/141/03 z dnia 

24.10.2003r. w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kędzierz, polegającej na zmianie całego 

Rozdziału III „Organy sołectwa – Zasady i tryb wyborów organów sołectwa”.  

Zasadnicza zmiana dotyczyła wprowadzenia nowych zasad wyboru sołtysa i rady 

sołeckiej. W miejsce dotychczasowych wyborów na zebraniu wiejskim, wprowadzono wybory 

powszechne przeprowadzane przez Sołeckie Komisje Wyborcze, na podstawie spisu wyborców 

sporządzanego przez Wójta Gminy (§ 8, 9 i 11 statutów). W § 18 uregulowano zasady 

odwołania sołtysa i członka rady sołeckiej przed upływem kadencji.  
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Dokonując zmiany Rozdziału III nie zmieniono, nie dostosowano do nowych uregulowań 

§ 20 Statutów sołectwa, który określa zakres zadań zebrania wiejskiego.  

Zapisy § 20 ust. 2 pkt 1) i 2) mieszczącego się w Rozdziale IV „Organizacja i zadania 

organów sołectwa” pozostają w sprzeczności z uregulowaniami wynikającymi z Rozdziału III. 

W związku z powyższym zachodzi konieczność skorelowania poszczególnych zapisów 

statutów sołectw, tak aby nie pozostawały we wzajemnej sprzeczności. Tym samym niezbędne 

jest wprowadzenie zmian do statutów sołectw w § 20 ust. 2 w pkt 1) i 2) w ten sposób, że należy 

pkt 1) i 2) skreślić. 

Propozycje zmian zostały poddane konsultacjom z mieszkańcami sołectw. 

Biorąc powyższe pod uwagę zachodzi potrzeba zmiany zapisu w Rozdziale IV 

„Organizacja i zadania organów sołectwa” w Statutach sołectw Gminy Dębica. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/515/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radna Ciszek 

Bernadetta w czasie głosowania była nieobecna na Sali narad. 

 

Ad 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Magdalena Lesiak. 

 

Jezioro Solińskie - zwane bieszczadzkim morzem jako największy sztuczny zbiornik  

w naszym kraju oraz Jezioro Myczkowieckie stanowią fundament turystyki Podkarpacia  

w szczególności samych Bieszczadów. 

Bieszczady to przede wszystkim piękne i cudowne góry. Są jednym z najbardziej 

rozpoznawalnych obszarów kraju, a nawet wizytówką naszego Państwa pod względem 

walorów przyrodniczych, wielokulturowości i atrakcyjności turystycznej samej elektrowni 

wodnej w Solinie. 

Walory krajobrazowe, unikatowa fauna i flora, duża przestrzeń oraz bardzo szeroka paleta 

możliwości rekreacji, przyciągają każdego roku wiele osób wypoczywających i zwiedzających 

ten piękny zakątek. 

Wobec coraz bardziej odczuwalnych okresów suszy hydrologicznej na obszarze Beskidu 

Niskiego i Bieszczad, co daje się zauważyć w dosadny sposób na Jeziorze Solińskim  

i Myczkowieckim (znaczne obniżenie poziomu wód jezior i ich dorzeczy) należy niezwłocznie 

podjąć prace związane ze zwiększeniem retencyjności tych zbiorników. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/516/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych Gminy Dębica do prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym. 
...………………………………………………………………………………………………… 
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Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych Gminy 

Dębica do prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym przedstawił Pan Piotr Mączka – Dyrektor CUS. 

 

W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o realizowaniu usług 

społecznych przez Centrum usług społecznych (Dz.U. z 2018 poz. 1818), oraz 

przekształceniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębicy  w Centrum Usług 

Społecznych Gminy Dębica należy dostosować uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica do prowadzenia postępowania w sprawie 

świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym do zaistniałych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr XLVI/517/2022 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

…………………………………………………………………………………………………... 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura oznajmił, iż radni otrzymali już 

informację o realizacji wniosków z ostatniej sesji – Radni nie wnieśli co do tego uwag. 

 

Ad 14. 

Wolne wnioski i zapytania. 

…………………………………………………………………………………………………... 

 

Radny Grzegorz Świder podziękował za przekazane środki na remont kuchni w remizie 

OSP w Kozłowie. 

 

Radna Bernadetta Ciszek podziękowała Wójtowi Gminy Dębica za przeznaczenie 

środków na remont Sali Gimnastycznej w Stobiernej. Kolejno podziękowała za spryskanie 

pęknięć drogi w kierunku Osady Słowiańskiej. Następnie poprosiła, by zwrócić się do spółki 

Tauron z prośbą o wymianę 3 opraw lamp ledowych w m. Stobierna. 

 

Radny Stanisław Nylec zapytał, czy jest możliwość wydłużenia czasu powiadamiania 

o nieobecności przedszkolaka / ucznia w przedszkolu / szkole z godziny 14:00 na np. 17:00. 

 

P. o. Zastępcy Dyrektora GZEASiP Ewa Mucha, odpowiedziała że na chwilę obecną nie 

jest to możliwe z uwagi na to, że placówki muszą również zgłosić ilość dzieci do firm, które 

przygotowują posiłki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura zwracając się do Komendanta Komisariatu 

Policji w Brzeźnicy przedstawił uwagi i prośby dotyczące częstszych kontroli i działań 

w zakresie bezpieczeństwa na terenie sołectw Gminy Dębica. Poprosił, by podjąć większe 

działania, by mieszkańcy sołectw czuli się bezpiecznie. 

 

Radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący, Panowie Wójtowie, Wysoka Rado… ja 

mam… słuchając tych wypowiedzi, ja mam taki jeden jedyny wniosek – który powinien być 

zrealizowany – kto wymyślił tak, że Brzeźnica posterunek obsługuje Głobikową? To jest 20, 40 

km w jedną stronę, z powrotem drugie 20 km, jest 80 km. Mówimy o oszczędnościach na paliwie, 
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na tym… za moich czasów była podzielona Gmina na dwie części – Miasto obsługiwało 

Komenda - południową stronę, natomiast północną stronę obsługiwał posterunek, który się 

znajdował w Pustkowie-Osiedlu, gdzie obecnie jest Poczta. I to było tak, a dziś nie patrzymy na 

paliwo, nie patrzymy na odległość. Ja się wcale nie dziwię Panie Przewodniczący, że nie ma 

Policji w Brzeźnicy czy na Pustkowie-Osiedlu czy w Pustkowie Wsi. Niczym oni pojadą na 

Głobikową i z powrotem to jest… objadą Paszczynę – i to wszystko to jest 216 km, bo ja jako 

kierowca jeździłem po patrolach w nocy i mam orientację ile to… Ja bym pierwsze dążył do 

zmiany terenu obsługującego przez Posterunek w Brzeźnicy. To powinno być zmienione już 

dawno. Ja nie rozumiem tego, żeby samochód z Brzeźnicy gonić do wypadku do Głobikowej, 

czy Braciejowej, czy do Gumnisk, czy do Latoszyna, Podgrodzia… to jest wprost nie do 

uwierzenia. To jest ogrom kilometrów i paliwa zużytego nie wiem… żeby o z tym wystąpić, a że 

ich nie ma tutaj to nie ma, bo oni mają pełne ręce roboty. Ja widzę że radiowozy, bez przerwy 

radiowozy, bo jestem na miejscu – widzę bez przerwy radiowozy jadą w kierunku Dębicy – non 

stop, a tu słuszną ma Pan rację do kontroli drogowej, to już jest ja nie wiem… patrzę nawet nie 

raz, stoję i patrzę na światła, które są koło mnie – nie patrzy czy jest światło czerwone, czy 

jedzie od Paszczyny, wjeżdża na skrzyżowaniu, jedzie bo ma coś z głową i Panie Komendancie 

jeździ z Wałów BMW, które ma wyciągnięty tłumnik i po nocach od dziewiątej, od ósmej wieczór 

ile fabryka dała. Jeździ srebrne BMW i nie będę tu numerów… ale jak się wkurzę to już powiem 

numery, bo w nocy jeździ na parkingach wszędzie robi jak to się mówi palenie gumy o. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poparł radnego Lecha Żurka, że praca 

Posterunku jest słaba, jednak muszą walczyć o to, by tę pracę poprawić, zarówno podział 

Gminy i jej patrolowania. Wskazał, że ważne jest zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Radny Józef Marek zgodził się z Przewodniczącym, wskazując że takie problemy radni 

powinni zgłaszać bezpośrednio do Komendanta podając za przykład drogę powiatową 

w Pustkowie-Osiedlu czy też tereny wzdłuż Stadionu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura wskazał, że doskonale rozumie, że drogi 

powiatowej kontrolować nie mogą, zaproponował by zwrócić się do Komendy Powiatowej o 

kontrolowanie na tym terenie prędkości. 

 

Wójt Stanisław Rokosz również poruszył problem bezpieczeństwa, zwracając uwagę że 

często interwencje są spóźnione lub jest problem z dodzwonieniem się, a progresja 

niezadowolenia jest większa. Zwrócił się o skuteczną organizację. Wskazał, również że 

zwrócono się do Komisariatu z prośbą o zabezpieczenie uroczystości i przemarszu 

organizowanego podczas nadania imienia Szkoły w Latoszynie, gdzie uzyskano odpowiedź 

odmowną. Kolejno odnosząc się do wypowiedzi radnego Lecha Żurka co do podziału Gminy, 

wskazał że ma rację i umowa taka była. Następnie poprosił Przewodniczącego Rady Gminy, 

by zorganizować spotkanie z Komendantem Powiatowej Policji, by powrócić do tematu 

oddelegowania do interwencji funkcjonariuszy Komendy Powiatowej. 

 

Następnie głos zabrał Dyrektor GOSiR Krzysztof Lipczyński, również w imieniu 

Dyrektora CKiB Marcina Ciszka, wskazując że jako Dyrektorzy gminnych jednostek zwracają 

się z prośbą o zwiększenie kontroli obiektów sportowych, kulturalnych i rekreacyjnych. 

Podkreślił, iż coraz częściej dochodzi na tych obiektach do aktów wandalizmu. Wskazał, że 

corocznie przed okresem wakacyjnym zwracają się z pismem do Pana Komendanta o większe 

kontrole na obiektach: boisko w Stasiówce, orlik w Nagawczynie, Gród Słowiański 

w Stobiernej, Centrum Edukacji Ekologicznej, stadion w Pustkowie-Osiedlu. Nadmienił, że 
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w większości tych obiektów kontrole się nie odbywają. Podkreślił, że ciągle zgłasza obiekty do 

zagrożonych w aplikacji, jednak na drugi dzień tego oznaczenia już nie ma. Podkreślił, że w 

tym roku doszło do bardzo wielu przypadków wandalizmu. 

 

Dyrektor CKiB Marcin Ciszek wskazał, że gospodarze poszczególnych obiektów są 

zatrudnieni na podstawie umów cywilno-prawnych i zarabiają tylko wtedy, kiedy dany lokal 

lub budynek jest wynajmowany, a niestety z uwagi na liczne sytuacje zaśmiecania po każdym 

weekendzie muszą porządkować teren wokół obiektów. Poinformował, że w tym roku doszło 

do 3 włamań i 2 kradzieży. Wskazał, że sprawy te były zgłaszane. Bardzo często przyjeżdżają 

osoby na obcych rejestracjach. Podkreślił, że obiekty są zabezpieczane, ciągle montowane 

nowe systemy monitoringu, ale jako Dyrektorzy nie są w stanie z tym problemem walczyć 

sami. 

 

Dyrektor GOSiR Krzysztof Lipczyński powiedział, że na większość spraw jaka zgłaszana 

jest do Policji otrzymują odpowiedź, że postępowanie jest umorzone z uwagi na brak 

możliwości wykrycia sprawcy. 

 

Radny Bolesław Pysz wskazał, że temu nie są winni wandale, ale prawo. 

 

Kolejno głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Brzeźnicy Mirosław Więcek, na 

wstępie podziękował za zaproszenie na posiedzenie Rady Gminy Dębicy. Następnie wskazał, 

że dużo uwag zostało wskazanych, nadmieniając że dobrze że zostały one poruszone. 

Podkreślił, że Komisariat w Brzeźnicy obsługuje Gminę, która liczy ponad 25 tys. 

mieszkańców. Następnie wyjaśnił kwestie dotyczące pracy funkcjonariuszy i Komisariatu 

Policji, podając kolejno statystyki interwencji. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że istnieje bardzo duży problem by dodzwonić się 

do Komisariatu, zapytał z czego to wynika. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Brzeźnicy Mirosław Więcek odpowiedział, że 

możliwe jest to, że w danym momencie nikogo nie ma w Komisariacie, a niestety 

przekierowania na komórkę nie ma. Poinformował, by w takich sytuacjach dzwonić pod 

numery alarmowe 112 lub 997. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że co najmniej od 3 miesięcy prosi o kontakt 

z dzielnicowy i niestety do chwili obecnej nic się w tej sprawie nie wydarzyło. 

 

Radny Józef Marek zapytał czy Policjanci Komisariatu z Brzeźnicy jeżdżą do zdarzeń na 

autostradzie. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Brzeźnicy Mirosław Więcek odpowiedział, że tak. 

 

Wójt Stanisław Rokosz podziękował za konstruktywną dyskusję. Kolejno poinformował, 

że w związku z problemami związanymi z zaopatrzeniem w węgiel pojawił się rządowy  projekt 

ustawy dotyczący dystrybucji i sprzedaży węgla przez samorządy. Wskazał, że Nasza Gmina 

planuje przystąpić do tego programu, ponieważ chce pomóc mieszkańcom w zakupie węgla. 

Nadmienił, iż uruchomiono już działania i do dystrybucji węgla planowane jest wykorzystanie 

bocznicy kolejowej w Kochanówce. Następnie w celu zwiększenia wygody 

i dostępności,  wskazane zostaną 3 składy, do których węgiel będzie transportowany, a stamtąd 

bezpośrednio do mieszkańców. Poinformował, że Gmina jest w stanie gotowości i czeka na 
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szybkie ustalenia rządu dotyczące całego nowego systemu dystrybucji węgla. Podkreślił, że 

Gmina chce działać tak, aby to było jak najbardziej korzystne dla mieszkańców. Wskazał, że 

ma nadzieję, że węgla nie będzie brakowało i dostawy będą ciągłe. Dystrybuowany węgiel, 

zabezpieczony przez rząd pochodził będzie z importu. 

 

Ad 15. 

Zamknięcie obrad sesji.  

…………………………………………………………………………………………..………. 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady sesji Rady 

Gminy Dębica o godz. 13:08. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

P. Przydział 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY GMINY DĘBICA 

 

PIOTR ŻYBURA 



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

1. Przyjęcie porządku obrad

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

3. Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału
zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego
wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. zimowego
utrzymania dróg gminnych i chodników na terenie Gminy Dębica w 2023r.)

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 przez Gminę
Dębica (dot. zad. Poprawa infrastruktury drogowej na terenie Gminy
Dębica)

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

7. Uchwała w sprawie przyjęcia od Województwa Podkarpackiego zadania
publicznego oraz udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (dot. utrzymania chodników/ścieżek rowerowych przy
DW985)

GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta nie głosował
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz nie głosował
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

8. Uchwała w sprawie w sprawie zamiany nieruchomości Gminy Dębica
(dot. m. Nagawczyna)

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta nie głosował
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.
9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Dębica oraz uchwa
uchwalenia statutu sołectwa Kędzierz

GŁOSOWAŁO: 16
głosowało ZA: 16

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta nie głosował
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA



Wyniki głosowania z Sesji Rady Gminy Dębica, dn.: 18 października 2022 r.

11. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług
Społecznych Gminy Dębica do prowadzenia postępowania w sprawie
świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym

GŁOSOWAŁO: 17
głosowało ZA: 17

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP. Nazwisko i Imię jak głosował
1 BUKOWSKI Tomasz głosował ZA
2 CISZEK Bernadetta głosował ZA
3 DOBROWOLSKI Dariusz głosował ZA
4 DOMARADZKI Tomasz głosował ZA
5 GWÓŹDŹ Janusz głosował ZA
6 HALWA Jan głosował ZA
7 LESIAK Magdalena głosował ZA
8 MAREK Józef głosował ZA
9 MAZUR Roman głosował ZA

10 NIEDBALEC Edward nie głosował
11 NYLEC Stanisław głosował ZA
12 TUCHOWSKA-RAU Ewelina nie głosował
13 PIETRZYK Grzegorz nie głosował
14 PLEZIA Wiesław głosował ZA
15 PYSZ Bolesław głosował ZA
16 ŚWIĘTOŃ Adam głosował ZA
17 ŚWIDER Grzegorz głosował ZA
18 TOMASIK Klaudia głosował ZA
19 WIATER Agata nie głosował
20 ŻUREK Lech głosował ZA
21 ŻYBURA Piotr głosował ZA
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